
Zápis 19. zasedání OV ČJF Praha – 11.10.2017 
 
 

PROGRAM: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Kontrola zápisu z 18. zasedání OV ČJF Praha 

3. OM skoky 2018 – SEIDENGLANZ parkur team, z.s. 

4. Reakce VV ČJF na ustanovení 18. zasedání OV ČJF Praha 

5. Projekty v rámci JSOPR 

6. Příspěvky na OM v drezuře a paravoltiži - ceny 

7. Zařazení zástupců oblasti do SCM 2017/2018 

8. Seznam komisařů a hlavních komisařů ZZVJ 

9. Různé 

Přítomni: M. Hladík, M. Vítek, E. Pařenicová, R. Habásková, C. Neumann 
Sekretář oblasti: I. Hůlková 
Host: K. Seidenglanz 
 
 
1. Program byl schválen s úpravami a doplněním. 
 
2. OV ČJF konstatoval, že úkoly ze zápisu 18. schůze OV ČJF byly splněny, kromě 
bodu 8) – založení nového oficiálního FB oblasti Praha – správce M. Hladík a bodu 
2) koncepce podpory závodníků ve všestrannosti v oblasti Praha. 

 
3. Z podnětu sekretáře oblasti se na schůzi OV ČJF Praha dostavil p. Seidenglanz – 
SEIDENGLANZ parkur team, z.s., diskuze o právech, povinnostech a podpoře 
pořadatelů OM Prahy.  

 
OV ČJF Praha vyzývá všechny zájemce o pořádání OM Prahy 2018 ve všech 
disciplínách, kteří mají zájem se na pořádání podílet, aby zaslali své návrhy 
a žádosti o přidělení do 15. 11.  2017. 
 
ÚKOL:       TERMÍN: 
Příprava STP pro OM ve všech disciplínách   
Skoky + pony – M. Vítek 
Drezura + paradrezura+pony – R. Habásková 
Paravoltiž – M. Hladík 
Všestrannost +pony– C. Neumann   do 1.12. 2017 pro všechny 
 

 
4. OV ČJF Praha projednal zveřejněnou reakci VV ČJF na usnesení OV ve věci 
odvolání předsedy OV Miloslava Vítka proti rozhodnutí DiK ze dne 12.6.2017 ve věci 
poškození pověsti Markéty Šveňkové. OV schvaluje následující usnesení: 
 

 Je třeba zdůraznit, že o Markétu Šveňkovou jde v celé věci jen okrajově 
a  nemělo by zapadnout, že původním impulsem byla snaha OV ČJF Praha 
o to, aby VV ČJF nekastoval členy ČJF a dával všem šance a podporu na 
základě jejich schopností a dosaženého vzdělání, v tomto případě 
funkcionářům závodů. 



Že v této oblasti není něco v pořádku, ukazuje i článek nezávislého novináře 
o této kauze, podle kterého byla Markéta Šveňková nezařazením do nominací 
na MČR trestána, ale již neřešil, proč VV takto „trestá“ desítky jiných 
rozhodčích, které nominovat mohl a nenominoval. 

 Reakci VV je třeba číst pozorně a přemýšlet, co usnesení říká: Pan Vítek se 
disciplinárního provinění nedopustil tím, že upozornil na chybu rozhodčích, ale 
tím, že nepostupoval podle pravidel, přičemž dle citovaných odstavců 
Všeobecných pravidel a jejich výkladu VV je po 30 minutách po skončení dané 
soutěže jediným možným postupem mlčet. 

 VV účelově citoval pouze ta ustanovení článku 163 Všeobecných pravidel, 
která upravují možnost podat protest u sboru rozhodčích, tedy zcela jinou 
situaci, než kterou tato kauza řeší. VV tak „opomněl“ ostatní odstavce tohoto 
článku, které stejně jako Disciplinární řád ČJF umožňují porušení pravidel ze 
strany funkcionářů závodů řešit ve lhůtě 12 měsíců ode dne, kdy k takovému 
porušení došlo. Přitom i tento postup je v ČJF využíván, jak o tom svědčí 
například disciplinární řízení s funkcionáři závodů spřežení ve Zduchovicích 
na jaře letošního roku vedené v souvislosti s jejich činností na závodech, 
ačkoli v průběhu závodů žádný protest podán nebyl a řízení proběhlo na 
základě upozornění člena OV. Zápis o tomto řízení je veřejně přístupný zde 
http://www.cjf.cz/files/stranky/oblasti/stredoceska/oblastni-vybor/zapisy/5.%20-
%2011.%204.%202017.pdf. 

 Disciplinární stížnost na sbor rozhodčích pony soutěží na Jezdeckém festivalu 
v Lysé 2017 je připravena již od dubna, ale její podání se jevilo jako 
nadbytečné v situaci, kdy byla podána stížnost proti Miloslavu Vítkovi, protože 
OV byl přesvědčen, že nelze rozhodnout o poškození pověsti stěžovatelky bez 
určení pravdivosti napadeného výroku, který jí měl způsobit újmu. Postup 
disciplinárních orgánů ČJF však ukázal, že pravdu lze nahradit neadekvátním 
výkladem napadeného výroku, který je v rozporu se zbytkem dokumentu. 

 VV ČJF Miloslava Vítka kritizuje a odsoudil za to, že nepostupoval podle 
pravidel, když hlasoval pro znění dokumentu, který obsahoval obvinění ze 
skutků neprojednaných příslušným orgánem ČJF. Schválením této reakce 
však členové VV hlasovali pro znění dokumentu obsahujícího obvinění, která 
neprojednal příslušný orgán ČJF – skutečně nějaký orgán ČJF rozhodl o tom, 
že se pan Vítek dopustil osobních urážek, porušení etického kodexu 
a porušení fair play? Právě VV ČJF jako statutární orgán spolku by měl jít 
příkladem a nedopouštět se jednání, za které jiné odsuzuje. 

 Je důležité také upozornit, že svým usnesením (pokud tedy o této „reakci“ 
členové VV řádně hlasovali a je tedy usnesením celého VV) se VV ČJF 
dopouští výkladu pravidel (autoritativního jako statutární orgán ČJF 
a v dokumentu určeném na veřejnou titulní stránku webu ČJF), tedy činnosti, 
která dle stanov ČJF patří výhradně do působnosti Disciplinární komise ČJF. 
VV tak jednal v rozporu se stanovami ČJF ve snaze ovlivnit názor jezdecké 
veřejnosti v neprospěch OV ČJF Praha. 

 
5. OV ČJF schválil projekty z programu JSORP do konce kalendářního roku: 

 Kapitola II. – pořadatel JK Ronex, z.s. – termín: 13. – 15. 10. 2017 
Vstup do světa oficiálních závodů  

 Kapitola II. – pořadatel JK Ronex, z.s. – termín: 3. – 5. 11. 2017 
Vstup do světa oficiálních závodů 

 Kapitola I. – pořadatel TH Equiclub, z.s. – termín: 10. – 11.11. 2017 

http://www.cjf.cz/files/stranky/oblasti/stredoceska/oblastni-vybor/zapisy/5.%20-%2011.%204.%202017.pdf
http://www.cjf.cz/files/stranky/oblasti/stredoceska/oblastni-vybor/zapisy/5.%20-%2011.%204.%202017.pdf


Příprava před ZZJV - ZZJV 

 Kapitola III. – pořadatel Sportovní stáj Veselovský, z.s.  
termín: 18.- 19.11.2017 
Příprava pro SCM – Oblastní SCM  

 Kapitola IV. – pořadatel Stáj Gapo, z.s. – termín: 17. 11.2017 
Hobby jezdci a začínající závodníci 

 Kapitola III. a V. – pořadatel JK Delta termín 18. – 19. 11.2017 
Oblastní SCM a Zkušení jezdci – pilotní akce s novým zahraničním 
trenérem – Martenem Frehe Siermannem. Částečně hrazeno z JSORP. 
Cena pro všechny zájemce ze všech oblastí je 2.500 Kč. OV ČJF Praha 
přispěje svým členům oblasti Praha ještě příspěvek 1.000,- Kč. Pro členy 
oblasti je tedy cena cena 1.500,- Kč – školení pro trenéry a instruktory 
zdarma. 
 
Vzhledem k velmi kladným ohlasům členů ČJF je předpoklad, že tak 
úspěšný projekt, kterým JSORP bezesporu je, bude pokračovat 
i v roce 2018. OV ČJF Praha vyzývá všechny své členy, kteří mají 
zájem podobné akce pořádat, aby se písemně přihlásili ke kapitolám. 
 
K dnešnímu dni jsou na oblasti žádosti ze stáje Dvůr Hoffmeister. Pony 
Park Měšice.  
  

6. OM Prahy v drezuře – TJJ Přední Kopanina – ceny za umístění pro všechny 
kategorie – dodatečně schválené: jednokolové soutěže, celkový počet startujících 21 
jezdců: 

 děti (3) – 3.500,- Kč (2.000, 1.000, 500) 

 junioři (4) – 4.500,- Kč (2.000, 1.500, 1.000) 

 senioři – malá runda (7) – 5.000,- (2.500, 1.500, 1.000) 

 senioři – velká runda (5) – 5.000,- (2.500, 1.500, 1.000) 

 pony 8 – 10 let – (12) – 5.000,- (2.500, 1.500, 1.000) 

 pony 11 – 13 let – (11) – 5.000,- (2.500, 1.500, 1.000) 

 pony 14 – 16 let – (3) – 3.500,- (2.000, 1.000, 500) 
  
OM Prahy v paravoltiži – JO TJ Orion Praha – ceny za umístění pro všechny 
kategorie – dodatečně schválené: celkový počet startujících 24 startů (17 jednotlivců, 
4 dvojice, 3 skupiny): 

 jednotlivci – ZO+LH (6) – 4.500,- Kč (2.000, 1.500, 1.000) 

 jednotlivci – TH1 (3) – 3.500,- Kč (2.000, 1.000, 500) 

 jednotlivci – TH2 (3) – 3.500,- Kč (2.000, 1.000, 500) 

 jednotlivci – MH (5) – 4.500,- Kč (2.000, 1.500, 1.000) 

 dvojice – SH (4) - 5.000,- Kč (2.500, 1.500, 1.000) 

 skupiny – SH (3) – 6.000,- Kč (3.000, 2.000, 1.000) 
 
7. OV ČJF doporučil a doplnil seznam předložený z Centrály ČJF pro pozvání dětí 
do SCM ve skocích. (žádal o pozvání J. Kotoučové) Ostatní disciplíny budou řešeny 
z Centrály. Předána žádost pro pozvánku na SCM v drezuře - V. E. Hofbauerová. 
 
8. OV ČJF se zabýval seznamem komisařů a hlavních komisařů na ZZJV. Nutno 
doplnit o nové komisaře.  



 
Úkol: OV - všichni       Termín: prosinec 2017 
 
 
9. Různé: 

a) OV ČJF stanovil maximální hranici finančních náhrad pro vedoucího oblastní 
ekipy na MČR: částka 500,- Kč na den je částkou cestovních náhrad 
stanovenou paušálem. Tato paušální částka zahrnuje náhradu za ujeté km, 
dopravu, stravné, náklady na ubytování a další vedlejší výdaje. K tomuto 
paušálu bylo přistoupeno na základě hospodárného jednání se svěřenými 
oblastními prostředky.  

b) Žádost A. Helebrantové o udělení bronzového odznaku ve skocích. OV ČJF 
schválil a v souvislosti s tím navrhuje řešení ze systému JIS, viz níže. 

 

 
Zapsala: I. Hůlková 
Schůze ukončena: 23,00 hod 
 
Podněty k projednání na VV ČJF: 
 
Na základě zkušeností z posledních týdnů, kdy probíhalo zadávání 
výkonnostních odznaků ČJF do systému JIS, dospěl OV ČJF Praha k závěru, 
že proces popsaný v dokumentu „Podmínky pro udělování výkonnostních 
odznaků ČJF“ je s ohledem na dnešní možnosti a rozvoj IT systémů ČJF 
zastaralý. Považujeme za zbytečné, aby si splnění podmínek hlídal sám 
jezdec, následně žádal prostřednictvím svého mateřského subjektu OV a ten 
žádal VV. Tato agenda by měla být spravována sekretariátem ČJF, který by 
z JIS dostával upozornění na splnění podmínek, výsledky ověřil a automaticky 
předkládal návrhy na udělení odznaku k projednání na VV. Po ověření 
náročnosti takových datových operací by JIS mohl tuto činnost provádět 
automaticky při přijetí oficiálních výsledků závodů, nebo dávkově v nočních 
hodinách za období od poslední kontroly před konáním zasedání VV. Udělení 
odznaků by následně sekretariát potvrdil v JIS a příslušným subjektům 
a jezdcům by byl odeslán informační e-mail. 


